
Rada Miejska w Zbąszynku   VII kadencja Samorządu 

        2014-2018 

 

1 

 

 

  PROTOKÓŁ  Nr XX/2016 

z przebiegu XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 30 czerwca 2016 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Zastępcę Burmistrza, Panią Anetę 

Nawracała Skarbnik Gminy, Pana Jarosława Kowalskiego Komendanta Powiatowego Policji  

w Świebodzinie, Pana Romualda Klaszczyńskiego Zastępcę Komendanta Powiatowego 

Policji w Świebodzinie, Pana Dariusza Paczesnego Zastępcę Komendanta Państwowej 

Straży Pożarnej w Świebodzinie, Pana Leszka Parandyka Prezesa Zarządu Powiatowego 

Związku OSP RP w Świebodzinie, Pana Jerzego Września Sekretarza Zarządu 

Powiatowego Związku OSP RP, Prezesów i Druhów OSP z terenu Gminy Zbąszynek, Pana 

Leszka Bochniaka Strażnika Miejskiego, Panią Sylwię Majchrzak Przedstawicielkę firmy 

IKEA Industry, kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli mediów oraz 

pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XX sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 

1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 12 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Grzegorz Bielecki 

Marcin Kumke 

Wioleta Muszyńska 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Wojciecha Półtoraka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Wojciecha Półtoraka  funkcji Sekretarza obrad 

dzisiejszej sesji Rady - głosowało 12 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Wojciech Półtorak. 

Do pkt.3. 

Przyjęcie porządku obrad 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
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7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

    a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie 

    b/ informacja z działalności Strażnika Miejskiego 

    c/ informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

9. Podjęcie uchwał 

    a)   w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1) 

    b)   w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w Zbąszynku 

          na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialnym  

          p.w. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 2) 

    c)   w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w Kosieczynie  

          na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele  

          Parafialnym p.w. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza w Kosieczynie  

          (projekt nr 3) 

    d)  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zbąszynek  

         (projekt nr 4) 

    e)  w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

          gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt nr 5) 

    f)    w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  

         odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych  

         odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za  

         gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt nr 6) 

    g) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  

        komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy  

        Zbąszynek (projekt nr 7) 

    h) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

        oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (projekt nr 8) 

     i) w sprawie przekazania skargi z dnia 13.06.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w  

         Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 9) 

10.  Odpowiedzi na interpelacje 

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

  

Do odczytanego przez siebie porządku obrad Przewodniczący Rady zaproponował 

wprowadzenie punktu pn. wręczenie odznaczenia Kapituły Zjednoczenia Kurkowych Bractw 

Strzeleckich RP Burmistrzowi Zbąszynka. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad po zmianie przedstawiał się w sposób następujący: 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4. Wręczenie odznaczenia Kapituły Zjednoczenia KBS RP Burmistrzowi Zbąszynka 

5.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

6.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

7.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
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8.  Interpelacje i zapytania 

9.  Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

    a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie 

    b/ informacja z działalności Strażnika Miejskiego 

    c/ informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

10. Podjęcie uchwał 

    a)   w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1) 

    b)   w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w Zbąszynku 

          na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialnym  

          p.w. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 2) 

    c)   w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w Kosieczynie  

          na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele  

          Parafialnym p.w. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza w Kosieczynie  

          (projekt nr 3) 

    d)  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zbąszynek  

         (projekt nr 4) 

    e)  w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

          gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt nr 5) 

    f)    w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  

         odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych  

         odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za  

         gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt nr 6) 

    g) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  

        komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy  

        Zbąszynek (projekt nr 7) 

    h) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

        oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (projekt nr 8) 

     i) w sprawie przekazania skargi z dnia 13.06.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w  

         Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 9) 

11.  Odpowiedzi na interpelacje 

12.  Oświadczenia i wolne wnioski 

13.  Zakończenie obrad 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 

Wręczenie odznaczenia Kapituły Zjednoczenia KBS RP Burmistrzowi Zbąszynka 

 

Pan Jan Mazur wręczył Panu Wiesławowi Czyczerskiemu order za zasługi - Krzyż 

Komandorski z Mieczami nadany przez Kapitułę Zjednoczenia Kurkowych Bractw 

Strzeleckich RP. 

Burmistrz Zbąszynka podziękował za nadane odznaczenie. 
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Do pkt. 5 

 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 

obrad. 

 

Do pkt. 6 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 7 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 25 maja 2016 r. do 29 

czerwca 2016 r.  - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 8 

 Interpelacje i zapytania  

 

Pan Marek Pych złożył na ręce Przewodniczącego Rady pisemną interpelację dotyczącą 

namalowania przejść dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Piastowskiej i Poznańskiej  

w Dąbrówce Wlkp. 

Ponadto Radny zapytał o to co dzieje się w sprawie porozumienia z firmą Wexpool oraz o to 

czy będzie składany projekt na remont ulicy Małej w Dąbrówce Wlkp.?. 

Wystąpienie radnego Marka Pycha poparł radny Henryk Budych. 

 

Do pkt. 9  

 

Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

a) informacja o działalności KPP w Świebodzinie 

b) informacja z działalności Strażnika Miejskiego 

c) informacja o zabezpieczeniu ppoż. 
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a/ 

 

Jako pierwszy w tej części obrad głos zabrał Pan Jarosław Kowalski.  

Komendant KPP w Świebodzinie podziękował za zaproszenie na sesję i wyraził chęć 

współpracy z lokalnym samorządem. Następnie Pan Jarosław Kowalski wręczył 

Strażnikowi Miejskiemu Leszkowi Bochniakowi podziękowanie za współpracę z Policją  

z okazji 15 lecia jego służby w mundurze. 

Kontynuując wystąpienie Komendant Powiatowy podziękował Burmistrzowi Zbąszynka za 

okazane wsparcie w początkowej fazie służby na rzecz powiatu i Gminy Zbąszynek. 

Następnie Pan Jarosław Kowalski wstępnie nakreślił tematykę przedmiotowej 

sprawozdawczości, oddając tym samym głos Rzecznikowi Policji. 

Pan Łukasz Szymański z pomocą prezentacji multimedialnej przedstawił najważniejsze 

zadania realizowane przez Policję w okresie objętym sprawozdawczością. W ramach 

wystąpienia Rzecznik Policji omówił m.in.: stan zatrudnienia w policji, wskaźniki 

wykorzystania służb, fundusz wsparcia finansowego policji, ilość służb ponadnormatywnych, 

osiągnięcia świebodzińskich funkcjonariuszy policji, statystyki związane z różnego rodzaju 

wykroczeniami i efektywność działania służb a tym samym wybrane wydarzenia z 2015 roku.   

 

Następnie Pan Jarosław Kowalski nakreślił plan przyszłych działań Policji w związku  

z zaplanowanymi w najbliższym czasie wydarzeniami, w tym m.in. szczytem NATO, 

Światowymi Dniami Młodzieży, Dniami Świebodzina, Dniami Zbąszynka, Nocą Nenufarów 

itp. Podsumowując wystąpienie Komendant Powiatowy podkreślił, że przestępczość 

determinują m.in. uwarunkowania zewnętrzne takie jak przemysł czy duży ciąg 

komunikacyjny, które Gmina Zbąszynek spełnia. W związku z tym Pan Jarosław Kowalski 

zaznaczył, że kontynuacja działań prewencyjnych na terenie Gminy jest uzasadniona  

i w dalszym ciągu będzie realizowana. W ocenie Pana Komendanta wychowanie i edukacja 

młodzieży, którą wspierają władze samorządowe mają wpływ na zmniejszenie potencjalnych 

zagrożeń. 

/Prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

b – c 

 

Pan Jan Mazur poinformował, że w tej części posiedzenia głos jako pierwszy zabierze Pan 

Dariusz Paczesny. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego PSP pokrótce odniósł się do zabezpieczenia 

przeciwpożarowego na terenie Gminy. Pan Dariusz Paczesny skupił się na omówieniu 

dotychczasowych działań, które realizowano na terenie Gminy w okresie objętym 

sprawozdawczością. W ocenie Zastępcy Komendanta zabezpieczenie przeciwpożarowe na 

terenie Gminy osiągnęło wysoki poziom za sprawą efektywnego szkolenia i sukcesywnego 

doposażenia gminnych jednostek OSP. 

 

 Przewodniczący Rady podziękował służbom mundurowym za współpracę ze 

zbąszyneckim samorządem. Następnie Pan Jan Mazur ogłosił 2 minutową przerwę. 
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Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji i Straży Pożarnej z uwagi na obowiązki 

zawodowe opuścili obrady sesji. 

 

Po przerwie: 

 

 

W dalszej części obrad głos zabrał Strażnik Miejski Leszek Bochniak, który przedstawił 

radnym prezentację multimedialną odzwierciedlającą charakter wykonywanej przez niego 

pracy. Pan Leszek Bochniak zapoznał radnych z zakresem obowiązków Strażnika 

Miejskiego, działalnością profilaktyczną oraz współpracą z innymi służbami. 

/Informacja z działalności Strażnika Miejskiego za okres II półrocza 2015 r. i I półrocza 2016 

r. oraz prezentacja multimedialna stanowią załączniki nr 7-8 do niniejszego protokołu/. 

 

Radna Alicja Dyllong opuściła obrady sesji. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 11 radnych. 

 

Następnie o podsumowanie najważniejszych informacji z zakresu ochrony przeciwpożarowej 

został poproszony Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej. Pan Leszek 

Parandyk przedstawił sprawozdanie z zakresu ochrony przeciwpożarowej w 2015 roku  

z perspektywy działalności strażaków ochotników. 

/Sprawozdanie za rok 2015- z zakresu ochrony przeciwpożarowej stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu/. 

 

Podsumowując całość omawianego zagadnienia Przewodniczący Rady przybliżył radnym 

przebieg Komisji Porządku Publicznego i Praworządności i Komisji Gospodarki i Budżetu. 

Pan Jan Mazur zapoznał radnych z zestawieniem wydatków poniesionych na 

bezpieczeństwo publiczne i ochronę zdrowia w Gminie Zbąszynek w latach 2014-2016. 

/Przedmiotowe zestawienie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

Kontynuując wypowiedź Pan Jan Mazur po raz kolejny podziękował wszystkim służbom za 

dobrze układającą się współpracę. W imieniu zbąszyneckiego samorządu Przewodniczący 

Rady podziękował również pracodawcom za przychylność dla pracy strażaków ochotników, 

dzięki której mogą oni pełnić służbę społeczną i nieść pomoc innym. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawione informacje. 

 

Następnie Pan Jan Mazur przekazał na ręce Strażnika Miejskiego symboliczną statuetkę 

stanowiącą uznanie dla 15 letniej służby na rzecz Gminy Zbąszynek i jej mieszkańców. 

Ponadto podziękowanie za współpracę i pamiątkową statuetkę Pan Jan Mazur przekazał na 

ręce Pani Sylwii Majchrzak Przedstawicielki firmy IKEA Industry. 
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Do pkt. 10 

  

               Podjęcie uchwał 

a. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie zmian  w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Jerzy Wolny zapytał o to czy kwoty ze sprzedaży gruntów ujęte w informacji  

z działalności referatów zostały ujęte w dochodach? 

Burmistrz Zbąszynka poinformował, że kwoty te ujęte były już w uchwale budżetowej na 

2016 rok przyjmowanej przez radę w grudniu 2015 roku. 

Radny Wojciech Półtorak zauważył, że odjęto środki na budowę ścieżki. 

Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że zadanie zostało przesunięte z uwagi na chęć 

pozyskania środków wspólnie z Gminami Kargowa i Babimost z Lubuskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego. 

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 10 radnych (Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych wyszedł 

z sali), przy 9 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym” podjęła Uchwałę Nr XX/45/2016  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/45/2016 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok 

została podjęta przy 9 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w Zbąszynku 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialnym  p.w. 

Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 2) 

 Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Marek Pych zapytał czy podobne dofinansowania były przeznaczane na Kościół  

w Dąbrówce Wlkp.? 

Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że od szeregu lat dofinansowanie do kościołów odbywa 

się wg kolejności. W związku z tym wszystkie parafie mogą liczyć na tego typu pomoc. 

Wobec braku innych pytań  Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/46/2016  

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w Zbąszynku 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialnym  p.w. 

Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie. 
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 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/46/2016 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w 

Zbąszynku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w 

Kościele Filialnym p.w. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny  

w Chlastawie została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w Kosieczynie na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Parafialnym p.w. 

Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza w Kosieczynie (projekt nr 3) 

 Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/47/2016  

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej w Kosieczynie na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Parafialnym p.w. 

Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza w Kosieczynie.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/47/2016 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko - Katolickiej  

w Kosieczynie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  

w Kościele Parafialnym p.w. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza  

w Kosieczynie została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

d. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Zbąszynek (projekt nr 4). Pan Wiesław Czyczerski 

wspomniał o korektach błędów, które nie wpływają na zmianę treści omawianego 

dokumentu. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Wojciech Półtorak zapytał o to jak będą egzekwowane kwestie związane z wonią 

pochodzącą od zwierząt gospodarskich? 

Burmistrz Zbąszynka poinformował, że zapis dotyczący podniesionych kwestii będzie 

podstawą do działań służb sanitarnych i ochrony środowiska.  

Radny Marek Pych zauważył, że być może niedługo uchwalona zostanie ustawa 

antyodorowa, która poniekąd przyczyni się do rozwiązania wrażliwych kwestii. 

Radny Wojciech Półtorak zapytał czy ww. zapis ten będzie szkodliwy dla rolników, którzy 

raz na jakiś czas wywożą  z posesji obornik? 
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Burmistrz Zbąszynka zaznaczył, że abstrahując od uchwał i ustaw regulujących kwestię 

utrzymania porządku należy wziąć pod uwagę zdrowy rozsądek i nim się kierować. 

Wobec braku innych Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, przy 10 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym” 

podjęła Uchwałę Nr XX/48/2016 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Zbąszynek.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/48/2016 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Zbąszynek została podjęta przy 10 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (projekt nr 5). 

 Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/49/2016  

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/49/2016 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

 

f. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych  odpadów,  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (projekt nr 6). 

 Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/50/2016  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych  odpadów,  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/50/2016 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  
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w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

g. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Zbąszynek (projekt nr 7).  

Pan Jan Mazur wspomniał o wycofaniu treści załącznika nr 2 w postaci zapisu formatu 

elektronicznego „języka XML”. 

 Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/51/2016  

w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Zbąszynek. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/51/2016 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Zbąszynek została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

h. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 

tej opłaty (projekt nr 8).  

Pan Wiesław Czyczerski wspomniał o zawartym w projekcie uchwały zapisie § 2 

doprecyzowującym metodę ustalenia opłaty „od osoby”.  

Pan Jan Mazur przypomniał, że w drodze kompromisu zaproponowano niższe stawki opłat, 

które odzwierciedla odczytany przez Burmistrza Zbąszynka projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały 

Radny Jerzy Wolny zapytał o wpływy i wydatki w zakresie gospodarki odpadami. 

Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że środki finansowe w zakresie gospodarki odpadami 

muszą się bilansować, a więc system nie przynosi dochodów. Ponadto Pan Wiesław 

Czyczerski odniósł się do kwestii ściągalności środków i bieżącej sytuacji w zakresie 

gospodarki odpadami, która była tematem dyskusji podczas posiedzeń Komisji Stałych 

Rady. 
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Przewodniczący Rady przytoczył stawki opłat obowiązujące w sąsiednich Gminach: 

Zbąszyń, Babimost, Kargowa i Szczaniec. 

Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, przy 8 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących” 

podjęła Uchwałę Nr XX/52/2016 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/52/2016 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty została podjęta 

przy 8 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących”. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

i. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 13.06.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 9). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/53/2016  

w sprawie przekazania skargi z dnia 13.06.2016 r. na działalność Rady Miejskiej  

w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XX/53/2016 w sprawie przekazania skargi z dnia 13.06.2016 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt. 11 

 

 Odpowiedzi na interpelacje 

 

Burmistrz Zbąszynka poinformował, że interpelacja radnego Marka Pycha zostanie 

skierowana do Starostwa Powiatowego (komisji bezpieczeństwa) do załatwienia wg 

właściwości. 

Odnosząc się do kwestii porozumienia z firmą Wexpool, Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, 

że właściciel firmy został zapoznany z jego treścią. Niemniej jednak strony ustaliły, że 

porozumienie zostanie przetłumaczone na język angielski. Po zapoznaniu się z dokumentem 

zostanie ono podpisane w ustalonym przez strony terminie. W ramach uzupełnienia 

Burmistrz Zbąszynka wspomniał o działaniach naprawczych wynikających z zaleceń 

pokontrolnych, które firma wdraża w miarę możliwości. 

Podsumowując wypowiedź Pan Wiesław Czyczerski zapewnił, że projekty w zakresie 

modernizacji ulicy Małej w Dąbrówce i sali wiejskiej w Rogozińcu zostaną złożone do PROW. 

.    
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Do pkt. 11. 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

 

W ramach tej części obrad głos zabrał radny Ryszard Stachowiak, który zapytał o termin 

wykonania drogi na ulicy Zielonogórskiej? 

W odpowiedzi Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że obecnie wykonywana jest 

dokumentacja techniczna. Do końca lipca powinno zostać wydane pozwolenie na budowę. 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił również, że ta sama firma w trybie pilnym przygotowuje 

dokumentację projektową na wykonanie wspólnego przedsięwzięcia z Kargową  

i Babimostem w ramach środków z LRPO. W związku z tym siły i środki koncentrowane są 

również na tym przedsięwzięciu, by móc złożyć wniosek w terminie. 

 

Pan Marek Pych zaprosił radnych na „Rajd Koziołka” do Dąbrówki Wlkp., który odbędzie się 

3 września 2016 r. Radny przybliżył planowany program imprezy. 

 

Podsumowując obrady sesji Przewodniczący Rady poinformował o tematyce i terminach 

sierpniowych obrad Rady Miejskiej w Zbąszynku. Ponadto Przewodniczący Rady 

zaproponował, by na sierpniowej sesji wyświetlony został film Pana Rafała Rzeszuto pn. 

„Stulecie Depotu”.  

Radni wyrazili zgodę na wyświetlenie filmu 

 

Ponadto Przewodniczący Rady zaprosił radnych do uczestnictwa w wydarzeniach 

sportowo-kulturalnych, które odbędą się w trakcie „przerwy wakacyjnej”. 

 

Ponadto Pan Jan Mazur skierował do radnych  i wszystkich uczniów szkół z terenu Gminy 

życzenia spokojnego wypoczynku w trakcie wakacyjnej przerwy. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 

trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem: 

 

- za przyjęciem protokołu z XIX  zwyczajnej  sesji Rady z dnia 25.05.2016 r. głosowano- 

11 głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XIX 

zwyczajnej sesji z dnia 25.05.2016 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 11 

radnych. 
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Do pkt.12 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1620 zamknął  XX 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                          Wojciech Półtorak                               Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  Zbąszynka 

2. Zastępca Burmistrza 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 

 


